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IX ŠAUKIMO PLUNGĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS 

TARYBA 
 

23 POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

(posėdis vyko nuotoliniu būdu)  
 

2021 m. balandžio 29 d. Nr. T-5 

Plungė 
 

Posėdis įvyko 2021 m. balandžio 29 d., 13.00 – 15.15 val. 

Posėdžio pirmininkas – Audrius Klišonis, Savivaldybės meras. 

Posėdžio sekretorė – Jovita Šumskienė, Protokolo skyriaus vedėja. 

Posėdžio protokolą surašiusi sekretorė – Gabrielė Rachimova, Protokolo skyriaus 

specialistė. 

Posėdyje nuotoliniu būdu dalyvavo 23 Savivaldybės tarybos nariai. 

Posėdyje nedalyvavo: Audrius Misiūnas, Plungės technologijų ir verslo mokyklos 

direktorius; Gintaras Bagužis.  

Kviestų asmenų sąrašas pridedamas.  

Nuotoliniu būdu vykusio Savivaldybės tarybos posėdžio vaizdo įrašas publikuojamas 

Plungės rajono savivaldybės YouTube - Savivaldybės tarybos 23 posėdis. 
  

DARBOTVARKĖ: 

1. Savivaldybės tarybos 23 posėdžio darbotvarkės tvirtinimas. 

Pranešėjas Audrius Klišonis, Savivaldybės meras. 

2. Valstybinio socialinio draudimo fondo valdybos Mažeikių skyriaus informacija apie 

socialinio draudimo situaciją Plungės rajone. 

Pranešėja Nijolė Sutkienė, VSDFV Mažeikių skyriaus direktoriaus pavaduotoja.  

3. Dėl Plungės rajono savivaldybės jaunimo vasaros užimtumo ir integracijos į darbo rinką 

2021 metų programos patvirtinimo.  

4. Dėl viešosios įstaigos Plungės atviro jaunimo centro įstatų patvirtinimo. 

5. Dėl mokytojų padėjėjų etatų, finansuojamų iš valstybės biudžeto lėšų, skirtų įsteigti 

Plungės rajono savivaldybės švietimo įstaigose 2021 metais, patvirtinimo. 

6. Dėl 2021-2022 metais prioritetinių Plungės rajone kultivuojamų sporto šakų patvirtinimo.  

7. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2018 m. liepos 26 d. sprendimo Nr. T1-162 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės administracijos struktūros patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų 

pakeitimo.       

8. Dėl didžiausio leistino valstybės tarnautojų pareigybių ir darbuotojų, dirbančių pagal 

darbo sutartis, skaičiaus Savivaldybės administracijoje nustatymo. 

Pranešėja Vida Bondauskienė, Švietimo, kultūros ir sporto komiteto pirmininkė. 

9. Dėl Plungės rajono savivaldybės 2021 metų socialinių paslaugų plano patvirtinimo. 

10. Dėl pritarimo Plungės rajono savivaldybės visuomenės sveikatos 2020 metų stebėsenos 

ataskaitai. 

11. Dėl Plungės rajono savivaldybės Narkotikų kontrolės, narkomanijos ir nusikaltimų 

prevencijos komisijos ir jos nuostatų patvirtinimo. 

Pranešėjas Raimondas Doviltis, Sveikatos ir socialinės apsaugos komiteto pirmininkas. 

12. Dėl negyvenamųjų patalpų nuomos sutarties pratęsimo. 

13. Dėl sutikimo priimti turtą Plungės rajono savivaldybės nuosavybėn ir perduoti valdyti 

patikėjimo teise Žemaičių dailės muziejui. 

https://www.youtube.com/watch?v=68YhvAnGn2M
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14. Dėl leidimo išnuomoti pastato stogo dalį. 

15. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2018 m. liepos 26 d. sprendimo Nr. T1-156 

„Dėl Viešame aukcione parduodamo Savivaldybės nekilnojamojo turto ir kitų nekilnojamųjų daiktų 

sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo. 

16. Dėl valstybės turto nurašymo ir likvidavimo. 

17. Dėl sutikimo perimti materialųjį ilgalaikį ir trumpalaikį turtą Savivaldybės nuosavybėn 

ir jo perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise. 

18. Dėl sutikimo perimti materialųjį ilgalaikį ir trumpalaikį turtą Savivaldybės nuosavybėn 

ir jo perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise.  

19. Dėl Plungės rajono savivaldybės žemės patikėtinio sutikimo dėl teritorijų, kuriose 

taikomos specialiosios žemės naudojimo sąlygos, ir patiriamų nuostolių dydžio apskaičiavimo ir 

atlyginimo tvarkos aprašo patvirtinimo. 

20. Dėl Plungės rajono savivaldybės smulkiojo ir vidutinio verslo rėmimo lėšų skyrimo ir 

naudojimo tvarkos aprašo patvirtinimo. 

21. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. balandžio 25 d. sprendimo Nr. T1-94 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės Smulkiojo ir vidutinio verslo rėmimo lėšų skyrimo ir naudojimo 

priežiūros komisijos sudarymo ir jos veiklos nuostatų patvirtinimo“ ir jį keitusio sprendimo 

pakeitimo. 

22. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2009 m. birželio 25 d. sprendimo Nr. T1-185 

„Dėl Savivaldybės įmonės „Plungės būstas“ naujos redakcijos įstatų patvirtinimo“ pripažinimo 

netekusiu galios. 

23. Dėl Savivaldybės ilgalaikio materialiojo turto pripažinimo nereikalingu ir jo nurašymo.  

Pranešėja Daina Martišienė, Ūkio, ekologijos ir kaimo reikalų komiteto pirmininkė. 

24. Dėl pritarimo Savivaldybės įmonių, viešųjų įstaigų, uždarųjų akcinių bendrovių 2020 

metų veiklos ataskaitoms. 

25. Dėl pritarimo uždarosios akcinės bendrovės „Plungės šilumos tinklai“ įstatinio kapitalo 

mažinimui. 

26. Dėl UAB „Plungės šilumos tinklai“ neatsiskaitomųjų šilumos apskaitos prietaisų 

priežiūros mokesčio nustatymo. 

27. Dėl pritarimo projekto „Šilumos perdavimo tinklų nuo ŠK 1KJ7 (A. Jucio g. 3) iki ŠK 

2KV1 (Telšių g. 3A), Plungės mieste, statyba ir rekonstravimas“ įgyvendinimui. 

28. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. gegužės 30 d. sprendimo Nr. T1-137 

„Dėl Valstybinės žemės nuomos mokesčio administravimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo. 

29. Dėl Savivaldybės būstų pardavimo. 

30. Dėl Vietinės rinkliavos už leidimo įrengti išorinę reklamą Plungės rajono savivaldybės 

teritorijoje išdavimą nuostatų patvirtinimo. 

31. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. vasario 18 d. sprendimo Nr. T1-49 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės 2021-2023 metų strateginio veiklos plano patvirtinimo“ 

pakeitimo. 

32. Dėl garantijos suteikimo. 

33. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. vasario 18 d. sprendimo Nr. T1-50 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės 2021 metų biudžeto patvirtinimo“ ir jį keitusio sprendimo 

pakeitimo. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis, Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto pirmininkas. 

34. Plungės rajono  savivaldybės Sporto tarybos 2020 metų veiklos ataskaitos pristatymas. 

Pranešėjas Julius Nekrašas, Sporto tarybos pirmininkas. 

35. Informacijos, klausimai, paklausimai. 

35.1. Vyriausybės atstovų įstaigos Vyriausybės atstovo Šiaulių ir Telšių apskrityse 2021 m. 

kovo 12 d. reikalavimas Nr. TR5-38 (5.5E) „Dėl Lietuvos Respublikos vietos savivaldos įstatymo 

16 straipsnio 2 dalies 44 punkto įgyvendinimo“. 

Pranešėjas Audrius Klišonis, Savivaldybės meras. 
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1. SVARSTYTA. Savivaldybės tarybos 23 posėdžio darbotvarkės tvirtinimas. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis pristatė posėdžio darbotvarkę, kurioje yra 35 

klausimai. Merui paklausus, ar nėra pastabų dėl darbotvarkės, Aidas Kėsas pasiūlė ją pakoreguoti: 

24 klausimą aptarti po Nijolės Sutkienės pranešimo apie socialinio draudimo situaciją Plungės 

mieste. Šiam pasiūlymui pritarta bendru sutarimu.   

NUSPRĘSTA. Posėdžiauti pagal pakoreguotą darbotvarkę. 

 

2. SVARSTYTA. Valstybinio socialinio draudimo fondo valdybos Mažeikių skyriaus 

informacija apie socialinio draudimo situaciją Plungės rajone. 

Pranešėja Nijolė Sutkienė, VSDFV Mažeikių skyriaus direktoriaus pavaduotoja, trumpai 

pristatė socialinio draudimo situaciją Plungės rajone (medžiaga pridedama). 

NUSPRĘSTA. Apsiriboti išklausyta informacija. 

 

24. SVARSTYTA. Pritarimas Savivaldybės įmonių, viešųjų įstaigų, uždarųjų akcinių 

bendrovių 2020 metų veiklos ataskaitoms. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis, Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto pirmininkas, 

tarybos narius informavo, kad Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto posėdžio metu VšĮ 

Plungės rajono greitosios medicinos pagalbos direktorei pristačius metinę veiklos ataskaitą, 

Komiteto pirmininkas pasiūlė susilaikyti dėl pateiktos ataskaitos ir grąžinti ją svarstyti dalininkų 

susirinkime. Komiteto nariams tokiam siūlymui pritarus, buvo nuspręsta tarybai ataskaitą teikti po 

dalininkų susirinkimo. Tačiau, pasak Adomo Zamulskio, minėtas susirinkimas neįvyko, todėl jis 

laikosi savo nuomonės, kad VšĮ Plungės rajono greitosios medicinos pagalbos ataskaitos dabar 

netvirtinti.  

Adomas Zamulskis siūlė pritarti 7 įstaigų pateiktoms ataskaitoms: VšĮ Plungės rajono 

savivaldybės ligoninės, VšĮ Plungės atviro jaunimo centro, SĮ „Plungės būstas“, UAB „Plungės 

autobusų parkas“, UAB „Plungės vandenys“, UAB „Plungės šilumos tinklai“, UAB „Telšių regiono 

atliekų tvarkymo centras“, o VšĮ Plungės rajono greitosios medicinos pagalbos ataskaitą tvirtinti 

kitame tarybos posėdyje, Centralizuoto savivaldybės vidaus audito skyriui pateikus išvadas.  

Raimondas Doviltis įsiterpė dėkodamas visiems medicinos darbuotojams už darbą sudėtingu 

COVID-19 pandemijos laikotarpiu. Paminėjo, kad kai kurias ataskaitas Sveikatos ir socialinės 

apsaugos komiteto posėdžio metu tvirtino „avansu“, nes, pavyzdžiui, Ligoninės balansas yra  minus 

250 tūkst. eurų, kai kitos gydymo įstaigos dirbo pelningai.  

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti patikslintam sprendimo projektui. 

Vyko balsavimas, kurio metu: susilaikė – 23 tarybos nariai, nebalsavo – 2 tarybos nariai.  

Bendru sutarimu pritarta 7 pateiktoms ataskaitoms, nepritarta – VšĮ Plungės rajono 

greitosios medicinos pagalbos 2020 metų veiklos ataskaitai. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-94 pridedamas). 

 

3. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės jaunimo vasaros užimtumo ir integracijos į 

darbo rinką 2021 metų programos (toliau – Programa) patvirtinimas.  

Pranešėja Vida Bondauskienė, Švietimo, kultūros ir sporto komiteto pirmininkė, 

pristatydama klausimą, akcentavo, kad šia Programa būtų skatinamas 14–19 m. jaunimo verslumas, 

didinama motyvacija dirbti vasaros atostogų metu, gerinamas profesinis orientavimas, skatinami ir 

remiami Plungės rajono darbdaviai, dalyvaujantys šioje Programoje.  

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-95 pridedamas). 

 

4. SVARSTYTA. Viešosios įstaigos Plungės atviro jaunimo centro įstatų patvirtinimas. 

Pranešėja Vida Bondauskienė, pristatydama klausimą, akcentavo, kad Įstatai yra keičiami 

atsižvelgiant į Jaunimo politikos pagrindų įstatymą, viešųjų įstaigų įstatus ir rekomenduojamus 

Jaunimo reikalų departamento įstatus. Patvirtinus šiuos Įstatus, viešoji įstaiga Plungės atviras 
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jaunimo centras galės dalyvauti Jaunimo reikalų departamento rengiamuose konkursuose.  

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-96 pridedamas). 

 

5. SVARSTYTA. Mokytojų padėjėjų etatų, finansuojamų iš valstybės biudžeto lėšų, skirtų 

įsteigti Plungės rajono savivaldybės švietimo įstaigose 2021 metais, patvirtinimas. 

Pranešėja Vida Bondauskienė, pristatydama klausimą, akcentavo, kad švietimo, mokslo ir 

sporto  ministrės įsakymu patvirtintas Tvarkos aprašas ir paskirstytos lėšos naujoms mokytojų 

padėjėjų pareigybėms įsteigti. Plungės rajono savivaldybei skirta daugiau kaip 44 tūkst. eurų. Šis 

sprendimo projektas parengtas atsižvelgiant į Mokymosi lėšų paskirstymo komisijos sprendimą. 

Minėtoje Komisijoje nagrinėjant klausimą, buvo atkreiptas dėmesys į įstaigų prašymus bei 

Pedagoginės psichologinės tarnybos išvadas. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-97 pridedamas). 

 

6. SVARSTYTA. 2021-2022 metais prioritetinių Plungės rajone kultivuojamų sporto šakų 

patvirtinimas.  

Pranešėja Vida Bondauskienė, pristatydama klausimą, akcentavo, kad šiuo sprendimo 

projektu siūloma pritarti prioritetinėms komandinėms sporto šakoms - krepšiniui ir futbolui - bei 

individualioms – dziudo, irklavimui, šachmatų sportui, lengvajai atletikai ir motokrosui. Šias sporto 

šakas teikti kaip prioritetines pasiūlė Sporto taryba.  

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-98 pridedamas). 

 

7. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2018 m. liepos 26 d. sprendimo Nr. 

T1-162 „Dėl Plungės rajono savivaldybės administracijos struktūros patvirtinimo“ ir jį keitusių 

sprendimų pakeitimas.  

Pranešėja Vida Bondauskienė, pristatydama klausimą, akcentavo, kad, patvirtinus šį 

sprendimo projektą, nuo š. m. rugpjūčio 1 d. būtų įsteigtas Kultūros, turizmo ir viešųjų ryšių skyrius 

bei Švietimo kultūros ir sporto skyriaus pavadinimas pakeistas į Švietimo ir sporto skyrių. Pasak 

Vidos Bondauskienės, šis sprendimas sudarytų geresnes sąlygas kultūros, sporto ir turizmo 

paslaugų, viešųjų ryšių srities stiprinimui. Abiejuose skyriuose dirbtų tie patys darbuotojai, reikėtų 

tik 1 papildomo etato.  

Meras Audrius Klišonis svarstė, kad Kultūros, turizmo ir viešųjų ryšių skyriuje kultūros 

paveldo specialisto pareigas užimti turėtų Gintaras Ramonas. Pasak mero, įvertinus darbą, kurį 

Gintaras Ramonas atlieka Savivaldybės administracijoje, kaip specialistas, jis tinkamesnis kultūros 

paveldo sričiai (dabar dirba Architektūros ir teritorijų planavimo skyriuje).  

Vida Bondauskienė paprašė Administracijos direktoriaus pasidalyti mintimis apie tokį mero 

pasiūlymą.  

Administracijos direktorius Mindaugas Kaunas informavo, kad tarybos prašoma patvirtini 

struktūros pakeitimus, o skyriaus nuostatai ir darbuotojai yra Administracijos direktoriaus 

kompetencija. Siūlė apie skyriaus darbuotojus pasitarti Savivaldybės administracijos susirinkimo 

metu.  

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-99 pridedamas). 

 

8. SVARSTYTA. Didžiausio leistino valstybės tarnautojų pareigybių ir darbuotojų, 

dirbančių pagal darbo sutartis, skaičiaus Savivaldybės administracijoje nustatymas. 
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Pranešėja Vida Bondauskienė, pristatydama klausimą, akcentavo, kad šio sprendimo 

projekto patvirtinimas reikalingas, siekiant įgyvendinti anksčiau minėtus Savivaldybės struktūros 

pokyčius, t. y. įsteigus naują skyrių, bus reikalinga steigti vieną naują pareigybę. 

Vida Bondauskienė nurodė, kad naujos pareigybės darbuotojo funkcijos būtų: viešųjų ryšių 

ir rinkodaros strategijų formavimas, informacijos socialiniams tinklams rengimas ir priežiūra, 

Savivaldybės įvaizdžio kūrimas. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-100 pridedamas). 

 

9. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės 2021 metų socialinių paslaugų plano 

patvirtinimas. 

Pranešėjas Raimondas Doviltis, Sveikatos ir socialinės apsaugos komiteto pirmininkas, 

kalbėjo, jog, susumavus lėšas, matoma, kad socialinių paslaugų teikimui bus paskirta apie 4,487 

mln. eurų, iš jų: 1,725 mln. eurų - Savivaldybės biudžeto lėšų, 1,448 mln. eurų - iš valstybės 

biudžeto ir 1,277 mln. eurų - iš ES struktūrinių fondų. 

Audrius Klišonis pastebėjo, kad kaimyninės savivaldybės savo lėšomis teikia dienos 

socialinės globos paslaugas. Klausė Sveikatos ir socialinės apsaugos komiteto pirmininko 

nuomonės šiuo klausimu.  

Pasak pirmininko, dienos socialinės globos paslauga būtų reikalinga Plungės rajono 

savivaldybėje ir ją galėtų teikti ne tik Plungės socialinių paslaugų centras, bet ir Plungės krizių 

centras.  

Meras pirmininkui pasiūlė šį klausimą aptarti su Socialinės paramos skyriaus pavaduotoja 

Vilma Šlyžiene.  

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-101 pridedamas). 

 

10. SVARSTYTA. Pritarimas Plungės rajono savivaldybės visuomenės sveikatos 2020 metų 

stebėsenos ataskaitai (toliau – Ataskaita). 

Pranešėjas Raimondas Doviltis, pristatydamas klausimą, informavo, jog reikalinga šiuo 

sprendimu patvirtinti Ataskaitą, nes ji kasmet teikiama Higienos institutui.  

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui.   

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-102 pridedamas). 

 

11. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės Narkotikų kontrolės, narkomanijos ir 

nusikaltimų prevencijos komisijos (toliau – Komisija) ir jos nuostatų patvirtinimas. 

Pranešėjas Raimondas Doviltis, pristatydamas klausimą, informavo, jog, patvirtinus naujus 

Komisijos nuostatus ir naują Komisijos sudėtį (į Komisiją bus įtraukta daugiau narių), bus 

kompleksiškai planuojama ir koordinuojama narkotikų, narkomanijos ir nusikaltimų prevencija ir 

jos priemonės, kurios susijusios su gyventojų saugumo stiprinimu ir saugios aplinkos kūrimu.  

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-103 pridedamas). 

 

12. SVARSTYTA. Negyvenamųjų patalpų nuomos sutarties pratęsimas. 

Pranešėja Daina Martišienė, Ūkio, ekologijos ir kaimo reikalų komiteto pirmininkė, 

informavo, jog šio sprendimo projekto esmė – nuo š. m. gegužės 1 d. 5 metams pratęsti patalpų 

nuomos sutartį (plotas – 35,67 kv. m) Savivaldybei nuosavybės teise priklausančiame pastate – 

Kultūros namuose, Stalgėnų seniūnijoje. Pradinis nuompinigių dydis – 0,18 Eur. Patalpos 

nuomojamas siuvimo paslaugoms teikti. 
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Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-104 pridedamas). 

 

13. SVARSTYTA. Sutikimas priimti turtą Plungės rajono savivaldybės nuosavybėn ir 

perduoti valdyti patikėjimo teise Žemaičių dailės muziejui. 

Pranešėja Daina Martišienė, pristatydama klausimą, sakė, jog sprendimo projekto esmė – 

sutikti priimti iš asociacijos Plungiškių draugijos Plungės rajono savivaldybės nuosavybėn 

paminklinę skulptūrą, vandentiekio ir lietaus nuotekų tinklus. Turto buvimo vieta: Parko g. 1, 

Plungė. Perėmus turtą, perduoti jį patikėjimo teise valdyti Žemaičių dailės muziejui. 

Algirdas Pečiulis pasidalijo pastebėjimu, kad minėtame objekte nėra atliki visi projekte 

numatyti darbai. Klausė, ar juos užbaigs pats Žemaičių dailės muziejus, ar tuo reikės rūpintis 

Savivaldybės administracijai.  

Daina Martišienė atsakė, kad perduodamas turtas yra aiškiai įvardijamas, nurodytos 

konkrečios sumos. Pasak jos, apie papildomą struktūrą reikėtų klausti Vietos ūkio skyriaus arba 

Turto skyriaus.  

Algirdas Pečiulis pasidomėjo, ar Savivaldybė gali perimti neužbaigtą projektą.  

Daina Martišienė atsakė mananti, kad perimami objektai yra baigti. 

Administracijos direktorius įsiterpė, sakydamas, kad aptariamas objektas yra įregistruotas 

VĮ Registrų centre. Sakė pasidomėsiąs, kiek procentų baigtumo nurodyta registre. Gautą 

informaciją Mindaugas Kaunas pateiks tarybos nariams.  

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-105 pridedamas).  

 

14. SVARSTYTA. Leidimas išnuomoti pastato stogo dalį. 

Pranešėja Daina Martišienė, pristatydama klausimą, informavo, jog į Savivaldybės 

administraciją kreipėsi UAB „Mezon“, prašydama 5 metams viešo konkurso būdu išnuomoti 

Savivaldybei priklausančio mokyklos pastato stogo dalį Lakštingalų gatvėje, Karklėnų kaime.  

Nuomojama būtų 4 kv. m stogo, nustatant pradinį nuomos mokestį – 15 Eur už 1 kv. m. Stogo dalis 

reikalinga interneto duomenų perdavimo įrangai – antenai, kuria norėtų naudotis vietos gyventojai.    

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-106 pridedamas). 

 

15. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2018 m. liepos 26 d. sprendimo Nr. 

T1-156 „Dėl Viešame aukcione parduodamo Savivaldybės nekilnojamojo turto ir kitų 

nekilnojamųjų daiktų sąrašo patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja Daina Martišienė, pristatydama klausimą, sakė, jog sprendimo projekto esmė –

papildyti numatomų parduoti objektų sąrašą: Plungės mieste, Birutės g. 71-8 esančiu butu, kuris yra 

fiziškai nusidėvėjęs ir neatitinka socialinio būsto statuso, ir pastatu – sargo namu, esančiu Kūbakių 

g. 1, Aslėdžių miestelyje, kuris yra bešeimininkis statinys, teismo sprendimu pripažintas 

Savivaldybės nuosavybe, tačiau savivaldybės funkcijoms atlikti jis nereikalingas, todėl siūlomas 

parduoti. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-107 pridedamas). 

 

16. SVARSTYTA. Valstybės turto nurašymas ir likvidavimas. 

Pranešėja Daina Martišienė, pristatydama klausimą, sakė, jog šiuo sprendimu nurašomas 

fiziškai ir funkciškai nusidėvėjęs valstybės turtas – gaisrinis automobilis. Paminėjo, kad iš 

Priešgaisrinės apsaugos ir gelbėjimo departamento yra gautas leidimas automobilį nurašyti. 
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Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti patikslintą sprendimą (sprendimas Nr. T1- 108 pridedamas). 

 

17. SVARSTYTA. Sutikimas perimti materialųjį ilgalaikį ir trumpalaikį turtą Savivaldybės 

nuosavybėn ir jo perdavimas valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise. 

Pranešėja Daina Martišienė informavo, jog šio sprendimo esmė – perimti Plungės rajono 

savivaldybės nuosavybėn savarankiškosioms funkcijoms įgyvendinti perduodamą Nacionalinės 

švietimo agentūros patikėjimo teise valdomą ilgalaikį turtą, kurio vertė – 117 249,53 Eur, ir 

trumpalaikį turtą, kurio vertė – 3865,25 Eur (turto sąrašas pridedamas). 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-109 pridedamas). 

 

18. SVARSTYTA. Sutikimas perimti materialųjį ilgalaikį ir trumpalaikį turtą Savivaldybės 

nuosavybėn ir jo perdavimas valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise.  

Pranešėja Daina Martišienė, pristatydama klausimą, sakė, jog sprendimo projekto esmė –

perimti Plungės rajono savivaldybės nuosavybėn savarankiškosioms funkcijoms įgyvendinti 

perduodamą Nacionalinės švietimo agentūros patikėjimo teise valdomą ilgalaikį turtą, kurio vertė – 

17 055,43 Eur, ir trumpalaikį turtą, kurio vertė – 1 035,84 Eur (turto sąrašas pridedamas). 

Česlovas Kerpauskas klausė, ar perduodami kompiuteriai yra nauji, ar naudoti.  

Daina Martišienė abejojo, ar Nacionalinio švietimo agentūra perduotų naudotą turtą. 

Paminėjo, kad papildomoje medžiagoje yra nurodytos visų perduodamų turto vienetų kainos.  

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-110 pridedamas). 

 

19. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės žemės patikėtinio sutikimas dėl teritorijų, 

kuriose taikomos specialiosios žemės naudojimo sąlygos, ir patiriamų nuostolių dydžio 

apskaičiavimas ir atlyginimo tvarkos aprašo patvirtinimas. 

Pranešėja Daina Martišienė, pristatydama klausimą, sakė, jog sprendimo projekto esmė – 

patvirtinti Plungės rajono savivaldybės žemės patikėtinio sutikimo dėl teritorijų, kuriose taikomos 

specialiosios žemės naudojimo sąlygos, ir patiriamų nuostolių dydžio apskaičiavimo ir atlyginimo 

tvarkos aprašą (toliau – Aprašas). Paminėjo, kad tarybos sprendimu buvo patvirtina šio Aprašo 

metodika, bet būtina patvirtinti ir patį Aprašą, kuris nuo Metodikos beveik nesiskiria. 

Pranešėja pridėjo, kad kai nuostoliai patiriami dėl specialiųjų žemės naudojimo sąlygų 

taikymo, mokėtini iš Savivaldybės valdomų juridinių asmenų lėšų, ir patiriamų nuostolių dydis 

apskaičiuojamas pagal Savivaldybės tarybos patvirtintą kompensacijų nuostoliams dydžio 

apskaičiavimo ir atlyginimo tvarkos aprašą.  

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-111 pridedamas). 

 

20. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės smulkiojo ir vidutinio verslo rėmimo lėšų 

skyrimo ir naudojimo (toliau – SVV) tvarkos aprašo patvirtinimas (toliau – Aprašas). 

Pranešėja Daina Martišienė, pristatydama klausimą, sakė, jog sprendimo projekto esmė – 

patvirtinti pakoreguotą SVV Aprašą ir pripažinti netekusiu galios Savivaldybės tarybos 2020 m. 

balandžio 23 d. sprendimą Nr. T1-68 „Dėl Plungės rajono savivaldybės smulkiojo ir vidutinio 

verslo rėmimo lėšų skyrimo ir naudojimo tvarkos aprašo patvirtinimo“.  

Pranešėja trumpai pristatė Aprašo pakeitimus (medžiaga pridedama). 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  
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NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-112 pridedamas). 

 

21. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. balandžio 25 d. sprendimo 

Nr. T1-94 „Dėl Plungės rajono savivaldybės Smulkiojo ir vidutinio verslo rėmimo lėšų skyrimo ir 

naudojimo priežiūros komisijos sudarymo ir jos veiklos nuostatų patvirtinimo“ ir jį keitusio 

sprendimo pakeitimas. 

Pranešėja Daina Martišienė, pristatydama klausimą, sakė, jog šis sprendimo projektas 

susijęs su anksčiau pristatytu sprendimo projektu (darbotvarkės 20 klausimas), ir jo esmė ta, kad 

senajame Tvarkos apraše buvo du punktai, kurie reglamentavo Komisijos veiklą. Keičiant Tvarkos 

aprašą, siūloma koreguoti Komisijos nuostatus. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-113 pridedamas). 

 

22. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2009 m. birželio 25 d. sprendimo 

Nr. T1-185 „Dėl Savivaldybės įmonės „Plungės būstas“ naujos redakcijos įstatų patvirtinimo“ 

pripažinimas netekusiu galios. 

Pranešėja Daina Martišienė, pristatydama klausimą, informavo, jog š. m. kovo 4 d. 

Administracijos direktoriaus įsakymu patvirtinti nauji SĮ „Plungės būstas“ Įstatai, todėl tarybos 

nariai privalo senus Įstatus pripažinti netekusiais galios.  

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-114 pridedamas). 

 

23. SVARSTYTA. Savivaldybės ilgalaikio materialiojo turto pripažinimo nereikalingu ir jo 

nurašymo. 

Pranešėja Daina Martišienė, pristatydama klausimą, sakė, jog sprendimo projekto esmė –

pripažinti nereikalingu Savivaldybės nuosavybei priklausantį turtą: pastatą – sargo namą Kūbakių g. 

1, Alsėdžiuose; metalinę konstrukciją virš geležinkelio bėgių, esančią Lentpjūvės g., Plungėje; 

metalinę konstrukciją prie pervažos Salantų g., Plungėje. Pastatą – sargo namą įtraukti į 

Savivaldybės nuosavybei priklausančių nekilnojamųjų daiktų pardavimo viešo aukciono būdu 

sąrašą, o minėtas metalines konstrukcijas likviduoti ir įpareigoti Buhalterinės apskaitos skyrių, 

likvidavus statinius, nurašyti iš buhalterinės apskaitos. 

Adomas Zamulskis siūlė į  sprendimo projekto 3 punktą po „įpareigoti Buhalterinės 

apskaitos skyrių“ įterpti žodžius „gavus dokumentus apie...“ 

Administracijos direktorius įsiterpė, sakydamas, kad apie tai buvo diskutuota su 

savivaldybės kontroliere ir buvo nuspręsta, jog minėtus žodžius reikia įtraukti. Siūlė sprendimo 

projektui pritarti su pataisymu. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pateiktam sprendimo projektui pritarti su pataisymu. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-115 pridedamas). 

 

25. SVARSTYTA. Pritarimas uždarosios akcinės bendrovės „Plungės šilumos tinklai“ 

įstatinio kapitalo mažinimui. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis informavo, jog parengtu sprendimo projektu Plungės rajono 

savivaldybės taryba nusprendžia pritarti uždarosios akcinės bendrovės „Plungės šilumos tinklai“ 

įstatinio kapitalo mažinimui ir jį mažinti 348 eurais. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-116 pridedamas). 

 

26. SVARSTYTA. UAB „Plungės šilumos tinklai“ neatsiskaitomųjų šilumos apskaitos 
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prietaisų priežiūros mokesčio nustatymas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis informavo, jog sprendimo projektu Savivaldybės taryba 

nusprendžia nustatyti UAB „Plungės šilumos tinklai“ neatsiskaitomųjų šilumos apskaitos prietaisų 

aptarnavimo veiklos plano 2021–2026 m. vykdymo laikotarpiu neatsiskaitomųjų šilumos apskaitos 

prietaisų priežiūros mokestį pagal apskaitos prietaisų rūšį. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-117 pridedamas). 

 

27. SVARSTYTA. Pritarimas projekto „Šilumos perdavimo tinklų nuo ŠK 1KJ7 (A. Jucio g. 

3) iki ŠK 2KV1 (Telšių g. 3A), Plungės mieste, statyba ir rekonstravimas“ įgyvendinimui. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis informavo, jog sprendimo projektu Savivaldybės taryba 

nusprendžia pritarti projekto „Šilumos perdavimo tinklų nuo ŠK 1KJ7 (A. Jucio g. 3) iki ŠK 2KV1 

(Telšių g. 3A), Plungės mieste, statyba ir rekonstravimas“, kurio vertė – 1,77 mln. eurų su PVM, 

įgyvendinimui. 

Posėdžio pirmininkas paprašė toliau posėdį vesti Astos Beierle Eigirdienės.  

Audrius Klišonis pasidalijo pora pastebėjimų: numatomo šiluminės trasos įrengimo kaina 

gana didelė ir, nors dar nėra gauta garantija, statybų rangos darbų viešas pirkimas jau yra 

paskelbtas.  

Audrius Klišonis pastebėjo, kad pagal Ekonomikos, finansų ir biudžeto posėdyje pateiktą 

informaciją, iš Minijos g. katilinės į A. Jucio ir V. Mačernio gatves bus galima tiekti likutinę 

energiją, kuri šiuo metu nėra naudojama. Kadangi, kalbėjo meras, Minijos g. katilinėje veikiančių 

biokuro katilų galingumas yra maksimalus, iš 10 MW naudojami tik 3 MW,  taigi, lieka 5 MW 

(vienu metu gali veikti ne daugiau 8 MW). Audrius Klišonis klausė, ar 5 MW pakankamas šilumos 

kiekis minėtų  gatvių namams apšildyti. 

Posėdžio pirmininkas pridėjo, kad šis klausimas ir anksčiau buvo nagrinėtas su buvusiais ir 

esamais UAB „Plungės šilumos tinklai“ (toliau – Bendrovė) valdybos nariais ir Savivaldybės 

tarybos nariais. Jo nuomone, minėtų 5 MW neužteks.  

Audrius Klišonis tęsė: „...jeigu toks šilumos kiekis bus pumpuojamas tik į pietinį kvartalą, ši 

trasa niekada neatsipirks.“ Meras sakė nesuprantąs, kokiais dokumentais remiantis Ekonomikos, 

finansų ir biudžeto komiteto posėdyje buvo pateikta informacija, kad šiluminė trasa atsipirks per 5 

metus. Paprašė Administracijos direktoriaus ir kitų, su šiuo projektų susijusių, asmenų, kaip 

įmanoma greičiau, tarybos nariams pateikti minėtą informaciją.  

Meras manąs, kad šis trasos modelis nėra ekonomiškai pagrįstas, apie tai sakė buvę 

šilumininkai ir nepriklausomi valdybos nariai.  

Liudas Skierus ironizavo, kad šį klausimą atidėti galima keleriems metams, bet šiandien 

esanti situacija – nesikeis. Sakė nesuprantantis mero pozicijos, kai jau yra visiškai priartėta prie 

projekto įgyvendinimo. Pasak Liudo Skieraus, pradinė projekto kaina – 1,3 mln., o už kokią kainą 

darbus nupirks, paaiškės įvykus konkursui. Tikėtina, kad kaina bus žemesnė, nei nurodyta sąmatoje. 

Liudas Skierus mano, kad sakyti, jog šio projekto įgyvendinimas būtų nenaudingas, yra žalinga. 

Tęsė sakydamas, kad pirkimui įvykus dabar, darbai būtų atlikti iki kito šildymo sezono.  

Pasak Liudo Skieraus, reikia pasidomėti, kokia situacija su Lentpjūvės gatvėje esančia 

šildymo katiline. Jos pajėgumais būtų galima padengti 70 proc. intensyvaus šildymo laikotarpio, o 

30 proc. – būtų galima padengti, naudojant dujas.  

Tomas Raudys įsiterpė, sakydamas, kad jau per vėlu galvoti, reikia ar nereikia. Pasak jo, 

sprendimai jau yra priimti, pirkimas paskelbtas. Klausimas yra apie finansavimo užtikrinimą. Tomą 

Raudį labiausiai neramino tai, kad Savivaldybė, atidavusi 1,3 mln. garantiją Šilumos tinklams, 

nebeturės laisvų šaltinių.  

Savivaldybės meras kalbėjo, jeigu matome, jog žingsnis, kuris bus padarytas, neduos 

viešosios naudos gyventojams, geriau jo nedaryti. Pasak jo, Bendrovės atlikti veiksmai ir tai, kad 

šiluma yra tiekiama deginant dujas, yra dabartinės valdančiosios daugumos – „Vieningos Plungės“ 

ir konservatorių - projektas. Audrius Klišonis svarstė, kad tai daroma tam, kad būtų pakelta šilumos 
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kaina ir būtų pagrindžiama tuo, kad trasos sujungimas gali duoti ekonominę naudą. Meras sakė 

netikintis, kad su 5 MW bus galima šiluma aprūpinti A. Jucio ir V. Mačernio gatvių namus. Jis 

manąs, kad tai neskaidrus, negeras žaidimas, ir šis projektas pagrįstas politine valia, o ne 

ekonominiais skaičiavimais. Kalbėjo, kad gyventojams svarbu, jog būtų užtikrintas šilumos 

tiekimas ir maža kaina. 

Liudas Skierus sakė, kad dujomis gaminama šiluma kainuoja truputį daugiau nei 2 euro 

centai už kWh. Gruodžio mėnesį buvo beveik 3 euro centai, naudojant bioenergiją. Sakė 

nesuprantantis, ar meras palaikantis bendruomenę, ar ne.  

Adomas Zamulskis, matydamas, jog bendro sutarimo šiuo klausimu tikriausiai nebus, 

pasiūlė balsuoti.  

Česlovas Kerpauskas domėjosi, kaip būtų su garantija, jeigu jos reikėtų sporto kompleksui. 

Mindaugas Kaunas atsakė, kad garantija ir paskola yra du skirtingi dalykai. Garantija neturi 

įtakos paskolai.  

Liudas Skierus papildė, kad garantija duodama  UAB „Plungės šilumos tinklai“, o sporto 

kompleksas priklauso Savivaldybei ir yra jos balanse. Aiškino, kad Savivaldybė garantijos sau 

negali duoti, gali duoti tik kitam, sau gali tik pasiskolinti.  

Tomas Raudys sakė visada galvojęs, kad Savivaldybė turi skolintų lėšų limitą. Klausė, ar 

nėra tas pats limitas ir garantijoms, ir paskoloms.  

Tomas Raudys pasidalijo pastebėjimu, kad Savivaldybė turi 1,36 mln. laisvo limito, kurį gali 

naudoti arba paskoloms, arba garantijoms.  

Savivaldybės kontrolierė Danutė Jarašiūnienė paaiškino, kad garantija yra suteikiama 

Savivaldybės įmonėms, ne biudžetinėms įstaigoms. Sporto kompleksą statančiai įmonei 

Savivaldybė niekada negalės suteikti garantijos. Ne Savivaldybės įmonėms garantija nesuteikiama. 

O Tomo Raudžio minėtas 1,36 mln. limitas yra tik garantijoms, ne paskoloms.  

Savivaldybės meras kalbėjo, kad į visa tai galima žiūrėti tiesmukiškai ir kūrybiškai. Jeigu 

trūksta pinigų, kad būtų laiku atsiskaityta su sporto komplekso statybos darbus atliekančia įmone, 

tai ji ar Savivaldybė gali imti paskolą.  

Margarita Charitonova, l. e. UAB „Plungės šilumos tinklai“ direktoriaus pareigas,  

informavo, kad visi tarybos nariai gavo medžiagą su Bendrovės 2020 metų finansine atskaitomybe. 

Minėjo, kad, nors praeitais metais nuo birželio 1 d. iki lapkričio 8 d. buvo kūrenama dujomis, kaina 

sumažėjo 11,5 proc., o tai lėmė gamybos masto apimties didinimas. Pasak jos, kaina ir toliau yra 

mažinama. Margarita Charitonova priminė, kad V. Mačernio gatvės šiluminėje katilinėje nėra 

teisėtai veikiančių biokuro katilų, kurie galėtų gaminti šilumą. Reikia naudoti Lentpjūvės gatvėje 

esančius biokuro katilus, kurie niekada naudojami nebuvo. Būtų galima pasigaminti net 73 proc. 

visos šilumos poreikio kiekio. Pasak l. e. direktoriaus pareigas Margaritos Charitonovos, atlikta 

daug studijų, kuriose teigiama, kad šis projektas yra tai, apie ką reikia kalbėti.   

Algirdas Pečiulis replikavo, kad jo matytose studijose, kurios buvo teiktos komitetams ir 

tarybai, buvo nurodyta atvirkščiai – šios šiluminės trasos įrengimas neatsipirktų.  

Margarita Charitonova atsakė, kad studija parodė, jog kaina vartotojams sumažėtų nuo 11 iki 

15 proc.  

Audrius Klišonis Margaritos Charitonovos paprašė studiją persiųsti Algirdui Pečiuliui. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Vyko balsavimas, kurio metu: pritarė – 15, susilaikė – 7, nebalsavo – 3 tarybos nariai.  

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-118 pridedamas). 

 

28. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. gegužės 30 d. sprendimo 

Nr. T1-137 „Dėl Valstybinės žemės nuomos mokesčio administravimo tvarkos aprašo (toliau – 

Aprašas) patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis informavo, jog sprendimo projektu Savivaldybės taryba 

nusprendžia papildyti Aprašą 27.3. papunkčiu ir jį išdėstyti taip: „27.3. Savivaldybės įmonės 

„Plungės būstas“ administruojamiems Plungės miesto daugiabučiams namams suformuojama viena 
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žemės nuomos mokesčio deklaracija, išskiriant kiekvienam daugiabučiam namui priskaičiuotą 

žemės nuomos mokesčio sumą atskiru punktu pagal žemės sklypo adresą. Savivaldybės įmonė 

„Plungės būstas“, gavusi žemės nuomos mokesčio deklaraciją, paskirsto, surenka ir perveda žemės 

nuomos mokestį į nurodytą sąskaitą ir vykdo skolų išieškojimą.“ Taip pat siūloma pakeisti Aprašo 

50 punktą ir jį išdėstyti taip: „50. Žemės nuomos mokestį galima sumokėti pervedimu arba 

grynaisiais banko, pašto skyriuose ir per UAB „Perlo Finance“ terminalus. Už įmokos priėmimo 

paslaugą moka mokesčio mokėtojas pagal banko, pašto įstaigų ir UAB „Perlo Finance“ nustatytus 

tarifus.“ 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-119 pridedamas). 

 

29. SVARSTYTA. Savivaldybės būstų pardavimas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis informavo, jog sprendimo projektu Savivaldybės taryba 

nusprendžia parduoti du Savivaldybės būstus: vieno bendras plotas – 45,88 kv. m, kito – 13,43 kv. 

m (medžiaga pridedama). 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-120 pridedamas). 

 

30. SVARSTYTA. Vietinės rinkliavos už leidimo įrengti išorinę reklamą Plungės rajono 

savivaldybės teritorijoje išdavimą nuostatų patvirtinimas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis informavo, jog sprendimo projektu Savivaldybės taryba 

nusprendžia: patvirtinti Vietinės rinkliavos už leidimo įrengti išorinę reklamą Plungės rajono 

savivaldybės teritorijoje išdavimą nuostatus (pridedama); nustatyti, kad Vietinės rinkliavos už 

leidimo įrengti išorinę reklamą Plungės rajono savivaldybės teritorijoje išdavimą nuostatai 

netaikomi Plungės rajono savivaldybės seniūnijų išduotiems leidimams įrengti išorinę reklamą, 

kurie išduoti iki šio sprendimo įsigaliojimo; pripažinti netekusiais galios Plungės rajono 

savivaldybės tarybos 2009 m. kovo 26 d. sprendimą Nr. T1-88 „Dėl Vietinės rinkliavos už leidimo 

įrengti išorinę reklamą Plungės rajono savivaldybės teritorijoje išdavimo nuostatų patvirtinimo“ ir jį 

keitusius sprendimus; skelbti apie šį sprendimą vietinėje spaudoje, o visą sprendimo tekstą – 

Plungės rajono savivaldybės interneto tinklalapyje. 

Algirdas Pečiulis klausė, ar, keičiant Nuostatus, buvo atsižvelgta į smulkiųjų verslininkų ir 

pramonininkų nuomonę ir pastabas. Nes, pasak Algirdo Pečiulio, jie, pamatę pakeistus Nuostatus, 

nustebo, sakydami, kad  su jais nebuvo kalbėta ir derinta.  

Sprendimo projekto rengėja Kristina Petrulevičienė paaiškino, jog pagal pateiktas pastabas 

pakoregavus Nuostatus, jie buvo išsiųsti 270 verslo atstovų ir pramonininkų, ir buvo duotas 3 

savaičių terminas pastaboms teikti. Per tas 3 savaites įvyko du susitikimai. Pasak jos, į verslininkų 

pastebėjimus buvo atsižvelgta, pridėti keli nauji punktai.  

Algirdas Pečiulis klausė, kas yra reklamos davėjas – mokėtojas, jeigu privačiame sklype 

stovi reklamos stendas, kuris reklamuoja kitą veiklą arba įmonę. 

Kristina Petrulevičienė paaiškino, kad mokėtojas yra tas, kuris pateikia prašymą leidimui 

gauti. Jeigu, pavyzdžiui, stendas stovi privačiame sklype, tai dažniausiai kreipiasi to stendo 

savininkas, norintis pakabinti išorinę reklamą. Rinkliavą moka reklamos skleidėjas. 

Algirdas Pečiulis domėjosi, kaip būtų tokiu atveju, jeigu reklama kabėtų ant daugiabučio 

sienos, ar tai reikštų, jog už ją moka daugiabučio gyventojai, ar SĮ „Plungės būstas“? 

Kristina Petrulevičienė atsakė, kad ne. Mokėtojas yra reklamos skleidėjas, daugiabučio 

valdytojas tik duoda sutikimą. 

Audrius Klišonis klausė, kas mokėtojas, jei daugiabučio bendrija pati padarė stendą ir jį 

nuomoja. 

Kristina Petrulevičienė atsakė, jeigu pats daugiabutis nori kažką reklamuoti, mokės jo 

gyventojai, jei stendą savo reklamai nori išsinuomoti kokia nors įmonė – mokės ji. 
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Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-121 pridedamas). 

 

31. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. vasario 18 d. sprendimo Nr. 

T1-49 „Dėl Plungės rajono savivaldybės 2021-2023 metų strateginio veiklos plano patvirtinimo“ 

pakeitimas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis informavo, jog sprendimo projektu Savivaldybės taryba 

nusprendžia pakeisti 2021-2023 metų strateginį veiklos planą, patvirtintą Plungės rajono 

savivaldybės tarybos 2021 m. vasario 18 d. sprendimu Nr. T1-49. Pasak Adomo Zamulskio, planas 

pakeistas atsižvelgiant į gautus įstaigų raštus. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-122 pridedamas).  

 

32. SVARSTYTA. Garantijos suteikimas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis informavo, jog sprendimo projektu Savivaldybės taryba 

nusprendžia suteikti iki 1,3 mln. eurų garantiją dėl UAB „Plungės šilumos tinklai“ 15-ai metų 

imamos paskolos projektui „Šilumos perdavimo tinklų nuo ŠK 1KJ7 (A. Jucio g. 3) iki ŠK 2KV1 

(Telšių g. 3A), Plungės mieste, statyba ir rekonstravimas“ finansuoti; įgalioti Savivaldybės 

administracijos direktorių, o jo nesant – jį pavaduojantį asmenį pasirašyti paskolos grąžinimo 

garantiją.  

Adomas Zamulskis perskaitė savivaldybės kontrolierės Danutės Jarašiūnienės išvadą: 

„Plungės rajono savivaldybės turimas garantijų limito likutis leidžia Plungės rajono savivaldybės 

tarybai svarstyti galimybę suteikti 1,3 mln. Eur UAB „Plungės šilumos tinklai“. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Savivaldybės meras, posėdžio pirmininkas, pasiūlė balsuoti. 

Vyko balsavimas, kurio metu: pritarė – 15, susilaikė – 7, nepritarė – 1, nedalyvavo – 2. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimo projektą (sprendimas Nr. T1-123 pridedamas). 

 

33. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. vasario 18 d. sprendimo Nr. 

T1-50 „Dėl Plungės rajono savivaldybės 2021 metų biudžeto patvirtinimo“ ir jį keitusio sprendimo 

pakeitimas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis informavo, jog sprendimo projektu Savivaldybės taryba 

nusprendžia pakeisti Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. vasario 18 d. sprendimą Nr. T1-

50 „Dėl Plungės rajono savivaldybės 2021 metų biudžeto patvirtinimo“ (kartu su 2021 m. kovo 25 

d. sprendimu Nr. T1-91) ir padidinti Plungės rajono savivaldybės biudžeto pajamas 1 679,544 tūkst. 

eurų (medžiaga pridedama).  

Adomas Zamulskis paminėjo, kad susipažinti buvo pateikta informacija apie Plungės rajono 

savivaldybės visuomenės sveikatos biuro veiklos biudžeto patvirtinimą. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-124 pridedamas). 

 

34. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės Sporto tarybos 2020 metų veiklos ataskaitos 

pristatymas. 

Pranešėjas Julius Nekrašas, Sporto tarybos pirmininkas, pristatė Sporto tarybos 2020 metų 

veiklos ataskaitą. 

Audrius Klišonis klausė, kiek iš 2020 m. numatytų tvarkyti sporto aikštelių jau yra 

sutvarkyta. 

Julius Nekrašas atsakė, kad sutvarkyta viena aikštelė. 
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Julija Čiuželienė, Švietimo, kultūros ir sporto skyriaus vyr. specialistė, papildė, kad minėtoje 

aikštelėje, A. Jucio gatvėje, po treniruokliais paklota danga.  

NUSPRĘSTA. Apsiriboti išklausyta informacija. 

 

35. SVARSTYTA. Informacijos, klausimai, paklausimai. 

35.1. Vyriausybės atstovų įstaigos Vyriausybės atstovo Šiaulių ir Telšių apskrityse 2021 m. 

kovo 12 d. reikalavimas Nr. TR5-38 (5.5E) „Dėl Lietuvos Respublikos vietos savivaldos įstatymo 

16 straipsnio 2 dalies 44 punkto įgyvendinimo“. 

Pranešėjas Audrius Klišonis, Savivaldybės meras, informavo, jog yra gavęs Vyriausybės 

atstovo Šiaulių ir Telšių apskrityse reikalavimą dėl Lietuvos Respublikos vietos savivaldos įstatymo 

16 straipsnio 2 dalies 44 punkto įgyvendinimo. Trumpai pristatė reikalavimo esmę: klausimas 

susijęs su išimtine Savivaldybės tarybos kompetencija vykdyti vietos gyventojų apklausą. Įstatyme 

numatyta, kad apklausas organizuoja savivaldybės administracijos direktorius savivaldybės tarybos 

nustatyta tvarka, kurią parengti bus prašoma Savivaldybės administracijos. Terminas – iki š. m. 

birželio 1 d.  

 

 

Posėdžio pirmininkas                                                                                        Audrius Klišonis 

 

 

Posėdžio sekretorė                                                                                            Jovita Šumskienė 

 

 

Posėdžio protokolą surašiusi sekretorė                                                             Gabrielė Rachimova 

 


